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ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Προς την Υπουργό Παιδείας, Δια βίου μάθησης και Θρησκευμάτων 
 

Θέμα: «Πιθανή κατάργηση του τμήματος Γραφίστικης των Τ.Ε.Ι. Σερρών». 
 

Σύμφωνα, με δημοσιεύματα σε διάφορες εφημερίδες πληροφορηθήκαμε, ότι η νέα ηγεσία του 
Υπουργείου Παιδείας μελετά το ενδεχόμενο να μη συμπεριληφθούν στο μηχανογραφικό δελτίο, που 
θα εκδοθεί άμεσα επτά τμήματα Τ.Ε.Ι και τέσσερα Α.Ε.Ι. 
 
Τα τμήματα αυτά, που τελούν υπό κατάργηση ιδρύθηκαν από τη προηγούμενη Κυβέρνηση με το 
Π.Δ. 23/2009 (ΦΕΚ Α' 44/12-03-2009), με σκοπό να λειτουργήσουν από το Σεπτέμβριο του 2010. 
Μεταξύ αυτών και το τμήμα Γραφίστικης της Σχολής Γραφικών Τεχνών και Καλλιτεχνικών 
Σπουδών. 
 
Το Υπουργείο Παιδείας μελετά το ενδεχόμενο να μη λειτουργήσουν αυτά τα τμήματα με την 
αιτιολογία, ότι δεν διαθέτουν τις απαραίτητες υποδομές. 
 
Δεδομένου ότι το Τ.Ε.Ι. Σερρών, είναι καθόλα έτοιμο, προκειμένου να λειτουργήσει το τμήμα 
Γραφίστικης της Σχολής Γραφικών Τεχνών και Καλλιτεχνικών Σπουδών, 
 
Επειδή, η ηγεσία του Τ.Ε.Ι. Σερρών έχει στείλει στο Υπουργείο πίνακα με αναλυτική περιγραφή των 
χώρων και των εξοπλισμών για τη στέγαση και τη λειτουργία του, 
 
Επειδή, η λειτουργία ενός νέου τμήματος θα τονώσει οικονομικά την τοπική κοινωνία, 

 

Ερωτάται η κα. Υπουργός 

1. Με ποια κριτήρια θα ληφθεί η τελική απόφαση, αφού το συγκεκριμένο τμήμα διαθέτει 
τις κατάλληλες υποδομές; 

2. Υπάρχει περίπτωση να καταργηθεί το συγκεκριμένο τμήμα; 

 

 

Ο Ερωτών Βουλευτής 

 

Αναστάσιος Καριπίδης 


